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وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: تاکنون ١۴٨ 
هزار و ٩۵٠ نفر در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا 
مبتلا شده و با فوت ۵۷ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، 
جان باختگان کرونا در کشور به ۷۷۳۴ نفر رسید و 
خوشبختانه تاکنون ١١6 هزار و ٨27 نفر از مبتلایان به 

طور کامل بهبودیافته و ترخیص شدند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین وضعیت 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوتی 
ناشی از این ویروس بیان کرد: تا دیروز١٠ خرداد ۱۳۹۹ و 
بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و 2٨2 
بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی شد. از 
بین مبتلایان جدید، ۴٣۵ مورد بستری و ١٨۴7 بیمار 

به صورت سرپایی خدمات رسانی شدند.
وی ادامه داد: با این حساب، مجموع بیماران کووید ۱۹ 

در کشور به ١۴٨ هزار و ٩۵٠ نفر رسید.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا وزارت بهداشت اظهار کرد: 
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۵7 بیمار کووید 
۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

کرونا در کشور به ۷ هزار و 7٣۴ نفر رسید.
جهانپور افزود: خوشبختانه تاکنون ١١۶ هزار و ٨27 نفر از 

بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. 
همچنین 2۵٣٣ نفر از بیماران مبتلا به کووید ۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
وی بیان کرد: تاکنون ٩١۵ هزار و ٩٩٨ آزمایش تشخیص 

کووید ۱۹ در کشور انجام شده است.
گفت:  بهداشت  وزارت  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
در  است.  قرمز  همچنان  خوزستان  استان  وضعیت 
حال حاضر رئیس آذربایجان شرقی و غربی، لرستان، 
کردستان، کرمانشاه، اصفهان و هرمزگان در وضعیت 

هشدار قرار دارند.
جهانپور اظهار کرد: گرچه ثبات نسبی و کاهش اندک 
موارد ابتلا به کرونا در خوزستان در روزهای اخیر دیده 
شده، اما همچنان وضعیت این استان قرمز است. امروز 
وزیر بهداشت برای ارزیابی نحوه ارائه خدمات و اجرای 
پروتکل های بهداشتی و بازگشایی صحن مقدس حرم 

امام رضا )ع( سفری به مشهد مقدس داشت.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا وزارت بهداشت بیان کرد: 
تاکید مکرر ما، رعایت بهداشت عمومی و فردی است. 
با توجه به بازگشایی ها در روزهای اخیر، دقت و جدیت 
بیشتری باید از طرف مردم در همه کشور برای رعایت 
نکات بهداشت فردی و عمومی و فاصله گذاری ها و 
استفاده از ماسک در مکان هایی که امکان فاصله گذاری 

مقدور نیست، انجام شود.
وی اظهار کرد: شست وشوی مکرر دست ها و استفاده از 
ماسک و فاصله گذاری در این روزها نباید فراموش شود.

116 هزار و 827 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

خبر

عباسعلی اکبری سرپرست 
فدراسیون روستایی و عشایری شد

در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
حکمی عباسعلی اکبری را به 
فدراسیون  سرپرست  عنوان 
ورزش روستایی و بازی های 
بومی و محلی منصوب کرد.

در حکم مسعود سلطانی فر 
آمده است:

جناب آقای عباسعلی اکبری
نظر به تعهد و تجربه جنابعالی در امور مدیریتی و به استناد 
اختیارات مندرج در ذیل ماده ۱۰ اساسنامه فدراسیون های 
ورزشی به موجب این ابلاغ به عنوان »سرپرست فدراسیون 
ورزش روستایی و بازی های بومی و محلی« منصوب می 

شوید.
لازم است از زحمات و تلاش های غلامرضا جعفری  تقدیر 

و تشکر گردد.
ضروری است با هماهنگی معاونت امور فرهنگی و توسعه 
ظرف  حداکثر  محوله  امور  انجام  ضمن  همگانی  ورزش 
مدت شش ماه نسبت به فراهم نمودن مقدمات و برگزاری 

انتخابات فدراسیون اقدام فرمائید.
توفیق روزافزون جنابعالی را از درگاه ایزد متعال خواستارم.

از دبیرکلی ووشو تا سرپرستی هندبال

تبریک به یار همراهمان آقای دکتر »عباسعلی اکبری« که 
به عنوان سرپرست فدراسیون روستایی و عشایری انتخاب 
شدند. وی در این سال ها از کارشناسان ارشد وزارت ورزش 
بوده که اولین دبیرکل فدراسیون ووشو در زمان ریاست زنده 
یاد حاج بهزاد کتیرایی بود. سپس سرپرست اداره کل ورزش 
همگانی شد و یک سال و اندی سرپرست فدراسیون هندبال 
در بدترین شرایط شد. تیم های بانوان و جوانان از حضور 
در قهرمانی آسیا محروم شده بودند و لیگ تعطیل بود و 
هندبال در انزوا قرار داشت. اکبری با ارتباط خوبی که با 
روسای هیات ها و پیشکسوتان و اهالی رسانه داشت ظرف 
یک سال آرامش را به هندبال بازگرداند و انتخابات را برگزار 
کرد و دوباره به قول خودش پشت میز کارشناسی نشست 
چه اینکه می گوید من کارشناس ورزشم و این بالاترین 
عنوان برای بنده است. قرار بود رئیس فدراسیون رزمی شود 
چون خودش از قهرمانان رزمی است ولی آشفته بازاری در 
رزمی حاکم است که برخی برای به دست آوردن آن دست به 
هر کاری می زند. بزرگترین شاخصه او عشق به کار است و 
اصلا اهل جنجال برای کسب کرسی و پست و مقام نیست. 
در هر حال به دکتر اکبری تبریک می گوییم و امیدواریم 
به  دارد  کامل  اشراف  را که  روستایی عشایری  فدراسیون 

جایگاهی خود برساند...

رئیس مرکز تحقیقات پیشگیری و کنترل دخانیات دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی با هشدار به بانوان بارداری که 
سیگار مصرف می کنند، گفت: مصرف دخانیات در دوران 
حاملگی عوارضی چون مرده زایی، سقط خود به خود، مرگ 
جنین، مرگ در دوران نوزادی و مرگ ناگهانی نوزاد می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دانشگاه علوم پزشکی 
شهید بهشتی، دکتر غلامرضا حیدری با بیان این که در 
بسیاری از کشورها به طور متوسط سن شروع دخانیات 
کمتر از ۱۵ سال است، اظهار داشت: آمارها بیانگر این مهم 
است که شیوع مصرف دخانیات در بین جوانان بسیار بالا 

است.
وی افزود: خطر آلودگی به کرونا ویروس در افراد مصرف 
کننده مواد دخانی بسیار زیاد است و حتی می تواند منجر 

به مرگ زودرس در اثرنارسایی تنفسی نیز شود.

شدت زیاد علائم کرونا در مصرف کنندگان دخانیات

عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
با تاکید بر این که مصرف دخانیات خطر ابتلا به کرونا 
ویروس را افزایش می دهد، توضیح داد: علایم بیماری 
کرونا ویروس در افراد مصرف کننده مواد دخانی بسیار 
شدید است چرا که مصرف مواد دخانی، باعث ضعیف شدن 

سیستم دفاعی بدن می شود.
حیدری گفت: مصرف کنندگان مواد دخانی که مبتلا به 
کرونا ویروس هستند، به ویژه ناقلین بدون علامت به دلیل 

سرفه مزمن سهم بالایی درانتقال این  بیماری دارند.

وی با یادآوری این که استنشاق دود حاصل از استعمال 
مواد دخانی توسط افراد غیر مصرف کننده را دود دست 
دوم می گویند، توضیح داد: خطر مبتلا  شدن به بیماری 
کرونا نیز در خانواده افراد مصرف کننده مواد دخانی به دلیل 
مواجهه مستمر و طولانی با دود دست دوم نیز به مراتب 

بیش از سایرین است.

»قلیان«؛ سمی و خطرناک 

رئیس مرکز تحقیقات پیشگیری و کنترل دخانیات دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی به افرادی که از قصد ترک 
دخانیات دارند توصیه کرد که سیگار و محصولات دخانی 
مصرف  وسوسه  ترتیب  این  به  باشندتا  نداشته  همراه 
دخانیات در شما کمتر شود، همچنین یکی از ترفند های 
مانند  جدید  دخانی  محصولات  معرفی  دخانی،  صنایع 
سیگارهای الکترونیک، سیستم های ایجاد بخار و سیستم 
های گرم کننده تنباکو به عنوان محصولات بی خطر است.

حیدری تاکید کرد: دود قلیان به همان اندازه دود سیگار 
حاوی مواد سمی، سرطان زا و مضر است.

تبلیغات دخانیات باید به طور کلی ممنوع شود

حیدری یکی از مهم ترین اقدامات و راهکارهای حفاظت 
جوانان از آسیب ها و صدمات ناشی از مصرف دخانیات 
را ممنوعیت کامل تبلیغات مواد دخانی دانست و افزود: 
متاسفانه بیش از ۱ میلیارد نفر در سراسر جهان مصرف 
کننده محصولات دخانی هستند و سالانه بیش از ۸ میلیون 

نفر نیز  در اثر مصرف دخانیات یا قرار گرفتن در معرض دود 
دست دوم آن جان خود را از دست می دهند.

وی با بیان این که صنایع دخانی از طرق مختلف از جمله 
تولید محصولات جدید با طعم های متفاوت و متنوع و 
تبلیغات گسترده در فیلم ها و برنامه های تلویزیونی باعث 
فریب جوانان و نوجوانان می شوندگفت:  بازارهای فروش 
محصولات دخانی، جوانان و نوجوانان را به دام انداخته و 
نیمی از مصرف کنندگان این محصولات در نهایت به کام 

مرگ می روند.

تبلیغ محصولات جایگزین سیگار با عنوان کم خطر، 
ترفندی دیگر

رئیس مرکز تحقیقات پیشگیری و کنترل دخانیات دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی با بیان این که یکی از ترفند 
های صنایع دخانی استفاده از طرح ها و محصولات جذابی 
است که حمل آنها نیز بسیار آسان و فریبنده است توضیح 
داد: تبلیغ محصولات جایگزین به عنوان »کم خطر و کم 
آسیب« یا »تمیزتر« به جای سیگارهای معمولی، ترفندی 

دیگر از صنایع دخانی است.
از برگزاری  حمایت های مالی و معنوی صنایع دخانی 
مسابقات و حمایت افراد مشهور از برندهای خاص، ترفند 

دیگر از صنایع دخانی بود که حیدری به آن اشاره کرد.
وی ادامه داد:  به طور کلی در سرفصل هایی  مصرف 
دخانیات را عامل تشدید کننده بیماری کرونا ویروس، 
شایع ترین علت بروز سرطان ریه، یک عامل خطر برای 
هر گونه عفونت دستگاه تنفسی تحتانی، عامل خطر برای 
پیشرفت کووید ۱۹ و انتقال آن از راه قلیان، بروز علائم 
شدید بیماری کرونا و نیاز به بستری در ICU  یا افزایش 
خطر مرگ، وارد کردن آسیب جدی به سیستم دفاعی، قلبی 

عروقی و تنفسی دانست.
وی افزود: مصرف تنباکوهای بدون دود با افزایش تولید 
بزاق و دفع آن در محیط های عمومی، موجب تشدید 
انتقال کرونا ویروس می شودو این محصولات نیزحاوی 
این  از  استفاده  هستندو  زا  سرطان  و   شیمیایی  مواد 
محصولات دخانی نوپدید موجب سرطان های دهان، زبان، 

گونه، لثه، مری و لوزالمعده می شود.

خبر اول

هشدار به »بانوان باردار«:

مصرف سیگار سبب مرگ جنین می شود

کرونا در ایران

 انتصاب

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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3 اجتماعی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

لیبی باتلاق جدید  دشمنان ایران 
از »شکست خوردگان محض« چه خبر؟

روزگاری نه چندان دور تا همین قبل از ١٣٩٠ 
خودمان و 2٠١١ غربی ها، »لیبی« کشوری بود 
که گرچه تحت دیکتاتوری »معمر غذافی« 
نظر شاخص های  از  اما  گذراند  روزگار می 
امنیت و اقتصاد و رفاه شهروندی، نه فقط در 
شمال آفریقا که در کل قاره آفریقا یگانه بود و 
حتی پهلو به پهلوی کشورهای مرفه اروپای 
غربی و آمریکای شمالی می زد ولی به ناگاه 
به یمن و برکت انقلاب های موسوم به »بهار 
عربی« و پس از آن »دخالت بشر دوستانه« 
غربی ها به سود انقلابیون، حالا درگیر یک 
جنگ تمام عیار داخلی شده و برای خودش 
نه فقط یک دولت و حکومت که دوتا دارد 
که هر کدام با کمک دولت های منطقه ای 
و فرامنطقه ای درصدد به قدرت رسیدن در 
لیبی هستند. یک طرف دولت مثلا قانونی 
رهبری  به  وفاق«  »دولت  به  موسوم  لیبی 
»فائز السراج« است که مورد شناسایی جامعه 
جهانی است و آمریکا و برخی از اقمار اروپایی 
اش و همینطور ترکیه و تونس و قطر آن 
را به رسمیت می شناسند و پایتختش هم 
طرابلس است و مشی »اخوان المسلمینی« 
است  ای  خودخوانده  دولت  دیگری  و  دارد 
ژنرال »خلیفه حفتر« که خود  به سرکردگی 
دولت  به  و  داند  می  لیبی  ملی  دولت  را 
»طبرق« معروف شده و مشی پان عربی دارد 
و مورد حمایت عربستان و امارات و مصر و 
تا حدودی روسیه است. زد وخوردهای لیبی 
پس از اینکه همه تلاش ها برای آشتی ملی 
به جایی نرسید )البته هرگز حکومت مصر و 

پشتیبانانش چون امارات و عربستان حاضر 
نمی شدند یک حکومت اخوانی را در لیبی 
تحمل کنند و تحمل هم نخواهند کرد( به 
ژنرال  که  زمانی  درست  و  گرفت  بالا  شدت 
خلیفه حفتر به دروازه های طرابلس رسیده 
بود و دولت وفاق در حال سقوط بود، تحولی 
در منطقه باعث شد ورق در لیبی برگردد و 
کشاکش بین این دو دولت مدعی حاکمیت 
بر لیبی وارد فاز تازه ای شود. ترکیه که در 
و  آدمخواران  از  پشتیانی  با  سوریه،  شمال 
وحوش اخوانی و سلفی، به دنبال رویاهای 
نئوعثمانی و پانترکی زیاده خواهانه خود علیه 
دولت قانونی بشار اسد می جنگید، توانست 
با چراغ سبز ایران و سوریه و شاید هم روسیه 
و موافقت با صلح موقت در آن منطقه، تمرکز 
خود را از نبردهای شمال سوریه به غرب لیبی 
منتقل کند و با انتقال همان وحوش دست 
به  در شمال سوریه  تروریست خود  و  آموز 
غرب لیبی و پشتیبانی لجستیک تمام عیار 
نیروهای دولت وفاق، نیروهای خلیفه حفتر 
را به شدت شکست دهد و نه تنها از اطراف 
طرابلس بتاراند بلکه مواضع حساس زیادی 
را از دست آن ها خارج کند. پیش از ادامه 
این نوشتار خوب است یاد آور شویم همین 
وحوشی که از سوریه به ترکیه وارد شدند و 
ورق جنگ را علیه خلیف حفتر و حامیان 
عربستان  و  امارات  مصر،  چون  اش  عربی 
برگردانند در نبردهای ادلب و شمال سوریه 
حتی با کمک و لجستیک بیش از این ترکیه 
هم نتوانستند از پس نیرهای سوری و محور 
مقاومت و نیروهای روسیه برآیند و و اغلب 
محض  خوردگانی  شکست  ها،  رویارویی 

بودند.
ماند  نخواهد  اینسان  به  لیبی وضع  در  اما 
و قطعا مصر که دارای یک ارتش به شدت 
مجهز است دست روی دست نخواهد گذاشت 
و حتی اگر به قیمت دخالت مستقیم هم 
که باشد نخواهد گذاشت دولت نوپای اخوانی 

بیخ گوش مصری که ژنرال السیسی در آن 
سرکار  بر  اخوانی  دولت  یک  علیه  کودتا  با 
آمده، پروار شود. مصری ها و عربستانی ها 
و اماراتی ها این را خوب می دانند که یک 
دولت اخوانی در لیبی چه پایگاه نیرومندی 
برای اخوانی های شمال آفریقا و پس از آن 
کل منطقه خواهد بود تا با کمک پول قطر 
را  خطر  ترکیه،  نطامی  و  سیاسی  قدرت  و 
به درون خاک آن ها ببرد، به همین دلیل 
هرچقدر که نیاز باشد و حتی فراتر از آن حاضر 
به بریز و بپاش در لیبی هستند تا هرگز چنین 
اتفاق شومی برای آن ها نیفتد و همانطور 
و  یمن  در  را  ارتش سودان  عملا  امروز  که 
لیبی اجاره کرده اند تا به جای آن ها بجنگد 
اگر نیاز باشد باز هم ارتش های دیگری را 
اینگونه به خدمت می گیرند و لاجرم چنین 
وضعیتی، یک باتلاق تمام عیار برای همان 
هایی است که زمانی جملگی بر سقوط بشار 
اسد و ضربه به ایران در سوریه اجماع داشتند 
)البته مصر موضع دیگری داشت و از بشار 
اسد حمایت می کرد( و یا در یمن دست به 
قتل و کشتار و جنایت و دناعت علیه دلاوران 
انصارالله و مردم بپاخاسته یمن زده اند و حالا 
در کشاکش خونین لیبی حسابی به جان هم 
افتاده اند و در حال سایش و تحلیل یکدیگر 
عنایت  سایه  در  امروز  راستی  به  هستند. 
خداوند و حضرت صاحب الامر ارواحنا لتراب 
المقدمه الفداء و ایمان و اعتقاد و صبوری 
و تدبیر فرماندهان نظامی مان شاهد تحقق 
خَیْرُ  وَاللّهُ  اللّهُ  وَمَكَرَ  »وَمَكَرُواْ  شریفه  آیه 
الْمَاكِريِنَ« هستیم و مکر و کید این حرامیان 
که تا همین چند سال پیش، چون گرگ های 
گرسنه برای زمین زدن ایران در سوریه دور هم 
جمع شده بودند یا بعضی در یمن علیه مردم 
پا برهنه یمنی و شیرهای انصارالله ائتلاف 
تشکیل می دادند را به خودشان برگردانده و 
دریدن  در حال  لیبی  در  حالا چون شغالان 

یکدیگرند...

اختصاصی

همین وحوشی که از سوریه به ترکیه وارد شدند و ورق جنگ 
را علیه خلیف حفتر و حامیان عربی اش چون مصر، امارات 
و عربستان برگردانند در نبردهای ادلب و شمال سوریه حتی 
با کمک و لجستیک بیش از این ترکیه هم نتوانستند از پس 
نیرهای سوری و محور مقاومت و نیروهای روسیه برآیند و و 

اغلب رویارویی ها، شکست خوردگانی محض بودند.

مصری ها و عربستانی ها و اماراتی ها این را خوب می دانند 
که یک دولت اخوانی در لیبی چه پایگاه نیرومندی برای اخوانی 
های شمال آفریقا و پس از آن کل منطقه خواهد بود تا با کمک 
پول قطر و قدرت سیاسی و نطامی ترکیه، خطر را به درون خاک 
آن ها ببرد، به همین دلیل هرچقدر که نیاز باشد و حتی فراتر 
از آن حاضر به بریز و بپاش در لیبی هستند تا هرگز چنین اتفاق 

شومی برای آن ها نیفتد

درست زمانی که ژنرال خلیفه حفتر به دروازه های طرابلس 
رسیده بود و دولت وفاق در حال سقوط بود، تحولی در منطقه 
باعث شد ورق در لیبی برگردد و کشاکش بین این دو دولت 

مدعی حاکمیت بر لیبی وارد فاز تازه ای شود. 

رضا تواضعی

  نویسنده

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران، با اشاره 
بحران کرونا در کشور گفت: نمی توانیم  از  به عبور 
کمون  دوره  چون  کنیم،  اعلام  »پاک«  بیمارستان 

ویروس کرونا طولانی است.
روز  علامه  فرشاد  سید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گذشته در اولین جلسه مشورتی کمیته علمی مبارزه 
با بیماری های عفونی و کووید ۱۹ که در دانشگاه علوم 
پزشکی تهران برگزار شد، افزود: ممکن است بیماران 
مبتلا به کرونا در هنگام مراجعه علائم بالینی نداشته 
انداختن  به تعویق  باشند ولی در عین حال عواقب 
درمان بیماری هایی چون سرطان غیرقابل پیشگیری 
است و باید از طریق رسانه ها این موضوع به مردم 

اطلاع رسانی شود.

دستورالعمل های  است  ضروری  داشت:  اظهار  وی 
حفاظتی، دارویی و پیگیری درمان، بازنگری و ویرایش 
شود و در مدیریت بهتر بحران ها استفاده از همکاری 

انجمن ها نیز بسیار کمک کننده است.
علامه، هدف از این نشست را هم اندیشی متخصصان 
در  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه های  و صاحبنظران 
خصوص بررسی وضعیت کنونی بیماری کووید ۱۹ و 
نحوه برخورد در ماه های آتی، ارائه راهکار برای آمادگی 

در مواجهه با شیوع مجدد احتمالی خواند.
وی با تاکید بر ایجاد وحدت رویه در نحوه استفاده 
بحران،  مسیر  ادامه  در  محافظتی  تجهیزات  از 
برای  دانشمندان  و  عالمان  نظر  از  استفاده  گفت: 
مدیران  و حمایت  پروتکل ها  تدوین  تصمیم گیری، 

ارشد از آن ها در اجرای دستورالعمل های ابلاغی یکی 
از مهم ترین نکاتی است که باید در مدیریت بحران به 

آن توجه شود.
علامه ادامه داد: لازم است به مسئله کمبود تجهیزات 
در  قطعاً  کنیم.  دقت  تصمیم سازی ها  در  حفاظتی 
اعتمادسازی میان کادر درمانی و نشر فرهنگ صحیح 
و  بخشنامه  تنها  فردی  حفاظت  تجهیزات  مصرف 

گایدلاین کافی نیست.
گفت  برای  افراد  تایید صلاحیت  داشت:  اظهار  وی 
وگو در صدا وسیما در مورد موضوعاتی تا این حد 
تخصصی باید از طریق کمیته علمی و با هماهنگی 
روابط عمومی دانشگاه ها باشد تا از گسترش اطلاعات 

نادرست در جامعه جلوگیری شود.

سلامت
»معاون دانشگاه علوم پزشکی تهران«:

بیمارستان پاک نداریم
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تنگی چشمی و کم لطفی هم حدی دارد. کسانی که افق 
دیدشان تا نوک بینی است روا نمی بینند قهرمان المپیک 

رئیس هیات استان خود شود!
»حسادت« چشم انسان ها را کور می کند تا نتوانند بالاتر از 
خود که هیچ، هم وزن و اندازه خود را هم ببینند. عسگری 
محمدیان تمام زندگی خود را وقف خدمت به کشتی کرده و 
برای رسیدن به مناصب سیاسی و موقعیت هایی از این دست 
سر و دست نشکسته. با وجود کسب سه  مدال ارزشمند جهان 
و المپیک به ندرت  برای دیگران کلاس می گذارد و چون 
برخی از همپالگی ها هرگز به جاه و مقام آنچنانی فکر نمی 
کند. انبانش پر است از حس و بوی یک شهرستانی ششدانگ 
و با صفا. شاید در مخیله نسل امروز نگنجد این چهره آرام و 
بی ریا روزگاری همانند پلنگ بی قرار در میادین بزرگ جهان 
می غرید و حریفان از بیم تندرهای برق آسا و فن کمرهای 
سرعتی او خواب به چشمشان نمی آمد. باعث افتخار است 
قهرمانی با چنین پیشینه و فرزند برومندی که عنوان سومی 
دنیا را یدک می کشد و امید کسب مدال در المپیک است 
مسئولیت هیات استان را بر عهده بگیرد. در واقع مردی که 
شایستگی ریاست فدراسیون را دارد اکنون برای احراز ریاست 
هیات استان پیش قدم شده بنا براین باید این مسئولیت با 
سلام و صلوات به وی تقدیم شود نه اینکه در مسیر انتخاب 
وی سنگ اندازی صورت گیرد! عسگری محمدیان و بزرگانی 

چون او به گردن کشتی حق دارند.  شاید گناه عسگری 
از  برخی  مثل  که  باشد  این  محمدیان 

نامداران از نردبان سیاست بالا نرفت 
پایتخت  در  نکرد  سعی  یا  و 
استقرار یافته و مثل برخی از 

آنان که ره صد ساله را یک شبه طی کردند در هر وادی ورود 
پیدا کند. این دلاور خطه زرخیز مازندران به معنی واقعی 
کلمه چکیده کشتی است و با حضور خود در میدان رقابت 
این مسیر را پیش پای دوستداران ورزش و اعضای مجمع 
انتخابات هیات قرار داده تا فرصت انتخاب بهترین گزینه 
را داشته باشند. شاید با جرات بتوان گفت ترکیب عسگری 
محمدیان و نقی کلانتری زوج رویایی برای اداره هیات کشتی 
استان باشند. یکی می تواند به همراه فرزند قهرمانش زبان 
حال دلاوران کشتی باشد و دیگری با تکیه بر تجربه دوران 
مدیریت به شایستگی سکان اجرا و عمل را در دست بگیرد. 
هر چند گفته می شود برخی از تصمیم گیرندگان از حضور 
همین چهره های شاخص در راس هیات خرسند نیستند. 
آنان ظاهرا هیچ دلیل قانع کننده و روشنی برای مخالفت خود 
ارائه نمی کنند اما مجدانه تلاش  دارند خودی های کشتی 
مسئولیت اداره امور ورزش خویش را بر عهده نگیرند! برهمین 
اساس جامعه کشتی مازندران خصوصا اعضای مجمع و 
رای دهندگان باید به خاطر داشته باشند در آستانه آزمونی 
حساس و سرنوشت ساز قرار دارند. آن ها باید یک بار برای 

همیشه بر سینه کسانی که علاقه مند نیستند گوش شکسته 
ها مسئولیت رشته تخصصی خود را بر عهده بگیرند دست رد 
بزنند. اگر قرار باشد دیگران از مرکز برای کشتی مازندران خط 
مشی تعیین کنند سنگ روی سنگ بند نخواهد شد. اتحاد 
و همدلی رمز پیروزی است و اطمینان داریم رای دهندگان 
اجازه نخواهند داد عنان اختیار کانون کشتی کشور به دست 
غریبه ها سپرده شود.  چه کسی شایسته تر از همین جمع  
نامزدهای گوش شکسته، با هر حساب و کتابی عسگری 
نامزدها قرار می گیرد. تردیدی نیست  محمدیان در راس 
که خود مدعیان احراز ریاست هیات کشتی مازندران نیز بر 
جایگاه و منزلت وی اذعان دارند و اگر قرار باشد از میان خود 
فرد واجد شرایطی را برگزینند به احترام افتخارات فراموش 

نشدنی این قهرمان بی همتا کلاه از سر بر خواهند داشت.
این نکات را یادآور شدیم تا علاقه مندان کشتی هشیار 
باشند قدر و قیمت نامداران بسیار گرانبهاست و 
نمی توان و نباید از کنار تلاش ها و زحمات 
جانفرسای این اسطوره ها به راحتی گذشت 

هر چند ممکن است عده ای به حسب برنامه ریزی و قول و 
قرار اندیشه ای دیگر در سر داشته باشند.

دیدگاه

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

حقی که عسگری محمدیان به گردن کشتی دارد

مردی که شایستگی ریاست فدراسیون 
را دارد اکنون برای احراز ریاست هیات 
باید  براین  بنا  شده  قدم  پیش  استان 
این مسئولیت با سلام و صلوات به وی 
تقدیم شود نه اینکه در مسیر انتخاب 
وی سنگ اندازی صورت گیرد! عسگری 
به گردن  او  چون  بزرگانی  و  محمدیان 

کشتی حق دارند.

هیات مدیره خانه مطبوعات و رسانه های استان البرز

بدینوسیله از اعضای خانه مطبوعات استان البرز دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی این خانه که به صورت 
الکترونیک در مورخ 27 خرداد ماه 1399 از ساعت 9 الی 12 برگزار می شود، شرکت فرمایند.

دستور جلسه:
1- انتخاب هیات مدیره برای مدت 3 سال

2- انتخاب بازرسان برای مدت یک سال
تا روز  کاندیدا هستند  بازرسان  و  انتخاب هیات مدیره  برای  این اساس، اعضای اصلی خانه مطبوعات استان که  بر 
کاربری  نام  با  ورود  و   www.khanehmatbooat.ir سایت  به  مراجعه  با  دارند  مهلت   1399 ماه  خرداد   24 شنبه 
با  شده  یاد  تاریخ  در  مذکور  سایت  طریق  از  نیز  اعضا  آرای  ثبت  نمایند.  اقدام  نامزدی  درخواست  ثبت  برای  خود 

انجام است. قابل  عبور  رمز  و  کاربری  نام  از  استفاده 
اعضای محترم همچنین می توانند اطلاعات دیگر مربوط اعم از نحوه برگزاری، زمان انصراف از نامزدی، اسامی کاندیداهای 

بازرسی و ... را در سایت خانه مطبوعات به نشانی ذکر شده دنبال فرمایند.

 آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی موسسه خانه مطبوعات استان البرز 

10190037639 ملی  شناسه  و   1713 ثبت  به شماره 

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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5 شهری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تجربیات جهانی ساماندهی 
پیاده راه ها، وحی منزل نیست

لایحه بهره برداری از پیاده راه ها باید از نو نوشته شود

 100درصد درآمد پارک هوشمند به حساب دولت می رود؟

ترافیک  و  نقل  و  سازمان حمل  مهندسی  و  فنی  معاون 
شهرداری تهران درباره آخرین وضعیت اجرای پارک هوشمند 

حاشیه ای در پایتخت توضیح داد.
و  فنی  معاون  سرلک  وحید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مهندسی سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران، 
آخرین وضعیت اجرای پارک هوشمند حاشیه ای در پایتخت 
گفت: بر اساس برنامه ریزی ها و اطلاع رسانی های انجام شده از 
ابتدای خرداد ماه، پارک هوشمند حاشیه ای در برخی از مناطق 
پایتخت از جمله منطقه ۲، ۶ و ۱۱ در حال اجراست و هزینه 
آن نیز بر اساس مصوبه سال ۹۳ شورای شهر تهران از کیف 

پول الکترونیکی شهروندان برداشته می شود.
ترافیک  و  نقل  و  سازمان حمل  مهندسی  و  فنی  معاون 
شهرداری تهران در پاسخ به این سوال که درآمد شهرداری 
تهران از محل پارک هوشمند حاشیه ای به شکل میانگین 
روزانه بالغ بر چه مبلغی است، تصریح کرد: میزان درآمد 
اجرای طرح پارک هوشمند حاشیه ای را باید از سازمان فناوری 
اطلاعات شهرداری تهران پرسید، اما نکته قابل توجه آن است 
که درآمدهای ناشی از محل پارک هوشمند حاشیه ای در 

پایتخت به شکل سالیانه محاسبه می شود.
سرلک در پاسخ به این سوال که بر اساس قانون درآمد 
حاصل از اجرای طرح پارک هوشمند حاشیه ای در چه محلی 

باید هزینه شود، گفت: درآمد اجرای طرح پارک هوشمند 
حاشیه ای ابتدا به شکل ۱۰۰ درصدی به حساب دولت واریز 
پرداخت  را  شهرداری  سهم  دولت  آن  از  پس  و  می شود 
می کند و سپس می توان درباره هزینه کرد آن در شهرداری 

تهران تصمیم گیری کرد.
او در پاسخ به این سوال که اگر در کیف پول شهروندی راننده 
مبلغی ذخیره نباشد هزینه پارک خودرو به چه شکل محاسبه 
می شود؟ گفت: هنگامی که راننده ها در محل های مشخص 
توقف  حاشیه ای  هوشمند  پارک  طرح  اجرای  برای  شده 
می کنند، پلاک خودروی آن ها با استفاده از دوربین های پلاک 
خوان برداشته می شود و با ارسال پیامکی به تلفن همراه 
راننده زمان، محل توقف و هزینه توقف اطلاع رسانی می شود.
ترافیک  و  نقل  و  سازمان حمل  مهندسی  و  فنی  معاون 
الکترونیکی  پول  کیف  در  اگر  داد:  ادامه  تهران  شهرداری 
رانندگان مبلغی ذخیره نشده باشد، اطلاعات توقف آن ها 
ذخیره می ماند و پس از شارژ مجدد کیف پول شهروندی از 

سوی راننده، هزینه توقف از حساب آن ها برداشت می شود.
سرلک گفت: هزینه پارک هوشمند حاشیه ای برای نیم ساعت 
اول رایگان است و پس از گذشت ۳۰ دقیقه هزینه پارک به 
تفکیک برای سواری، موتورسیکلت، مینی بوس و کامیون 

متفاوت است.

به گفته رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای 
شهر تهران، در لایحه ساماندهی پیاده راه های پایتخت، 

بسیاری از مشاغل سیار نادیده گرفته شده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، رئیس کمیسیون شهرسازی 
و معماری شورای شهر تهران با اشاره به سایر ایرادات 
این لایحه گفت: عدم توجه به پیوستگی این لایحه 
با سایر مصوبات شورای شهر اشکال دیگری است، به 
عنوان مثال در مصوبه ساماندهی مشاغل سیار و بی 
کانون، شهرداری مکلف به تعیین یکسری شاخص ها 
و معیارها برای مکان یابی و تهیه دستورالعمل برای 
مشاغل سیار شده است و در لایحه ساماندهی پیاده 
راه ها آمده است که مکان ها و عرصه هایی به صورت 
شورایی و سلیقه ای انتخاب شود که ممکن است این 
پیوستگی  عدم  یا  کنند  پیدا  تداخل  هم  با  مکان ها 
به موضوع روز بازارها، پارک بازارها، شب بازارها و به 
از رویکردهای اصلی  خصوص زیست شبانه که یکی 
نیز قید  برنامه سوم  احکام  در  و  پنجم است  شورای 
شده و اکنون شهرداری را مکلف کردیم لایحه ای را برای 
زیست شبانه به صورت پایلوت ارائه دهد و یا موضوع 
tod و خیابان کامل جزو مواردی هستند که در لایحه 

ساماندهی پیاده راه مورد بی توجهی قرار گرفته اند.
او ادامه داد: اینکه گفته می شود نباید با موضوع پیاده 
راه ها به صورت صفر و صدی برخورد کرد، درست است و 
تجربیات جهانی خوب و بدی در این زمینه وجود دارد 
اما ما نمی توانیم هر کاری که در کشورهای اروپایی 
انجام شده را وحی منزل در نظر بگیریم و بگوییم قطعاً 
اقدام خوبی است چراکه در بسیاری از آن ها نیز حقوق 

عمومی مورد تعرض قرار گرفته است.

لایحه بهره برداری از پیاده راه ها باید از نو نوشته شود

لایحه  این  تدوین  بودن  اشتباه  بر  تاکید  با  سالاری 
توسط صرفاً حوزه خدمات شهری که مأموریت اصلی 
و  مزاحم  مشاغل  ببند  و  بگیر  و  شهر  نگهداشت  آن 
برخورد سخت افزاری است، گفت: لایحه »بهره برداری 
از پیاده راه ها باید مجدداً از نو نوشته و نحوه استفاده 
از عرصه های عمومی شهر و پیاده راه ها تعیین تکلیف 
شود، همچنین باید بین مصوبات گذشته و این لایحه 
به  موارد  این  تمام  که  باشد  داشته  وجود  پیوستگی 
شهرداری تهران گوشزد شده و مقرر شد در این لایحه 

تغییرات اساسی صورت گیرد.
سالاری در ادامه درآمدزایی از پیاده راه ها و عرصه های 
عمومی به عنوان محلی برای فعالیت هایی در راستای 
برآورده کردن نیازهای واقعی جامعه شهری و هزینه 
کرد آن برای اداره شهر را اقدامی منطقی و مفید برای 

شهر دانست.
عضو شورای شهر تهران در تشریح دو نگاه موجود در 
کارنامه پیشین تاریخ شهرداری ها در خصوص پیاده راه ها 
و عرصه های عمومی گفت: متأسفانه یکی نگاه رهاشدگی 
این عرصه ها است که بعضاً  از  و چشم پوشی کامل 
موجب تصرف عرصه های عمومی توسط عده ای به صورت 
موزائیک فروشی و ایجاد مشکلات برای شهر شده است 
و دیگری رویکرد صرفاً سخت گیرانه بگیر و ببندی است.

اکنون وقت آن رسیده که ما با کمک جامعه حرفه ای 
و مدنی رویکرد میانه را مبتنی بر ساماندهی و کیفیت 
بخشی و ایجاد جاذبه برای جامعه شهری با اولویت در 
نظر گرفتن ذی نفعان از جمله دستفروشان و نه اصنافی 
که جزو دهک های برخوردار جامعه هستند، اتخاذ کنیم.

پایتختگزارش

»استاندار پایتخت« خبر داد:

عبور تهران از مرحله پیک شیوع کرونا 

استاندار تهران گفت: وضعیت این استان به سمت مدیریت 
و کنترل بیماری کرونا پیش می رود و تعداد بستری و فوتی 

ها رو به کاهش است.
انوشیروان محسنی بندپی روز  به گزارش »دنیای هوادار«، 
راهبرد  سه  افزود:  کرونا  مدیریت  استانی  ستاد  در  گذشته 
افزایش حساسیت ها توام با آموزش و آگاهی اقشار مختلف، 
ندادن اطمینان کاذب به شهروندان و پرهیز از عادی سازی 

موضوع در استان تهران پیگیری می شود.
وی یادآورشد: باید متوجه بود که کاهش روند بیماری به منزله 
پایان کرونا نیست، از اینرو ضرورت دارد که بهداشت فردی، 
فاصله گذاری اجتماعی و مراقبت و الزامات مربوطه اجرا شود.

محسنی بندپی اظهار داشت: اکنون نگرانی عمده در مورد 
بازگشت مسافران است، چرا که بسیاری از مسافران از ساکنان 

استان تهران هستند.
استاندار تهران با اشاره به وضعیت سفید شهرستان پردیس 
و نبود فوتی طی سه روز گذشته در اسلامشهر گفت: ساعت 

فعالیت پاساژها تا ۶ عصر بود که با توجه به در پیش بودن 
بهداشتی  های  پروتکل  رعایت  با  هوا  گرمی  و  تابستان 

محدودیت ساعت فعالیت آن ها برداشته شد.
وی ادامه داد: البته بعد نظارتی افزایش می یابد، همچنین 
مساجد استان تهران نیز همچون سراسر کشور برای انجام 

نمازهای جماعت با رعایت نکات بهداشتی باز هستند.
استاندار تهران در مورد وضعیت طرح ترافیک افزود: مصوبه 
اجرای طرح ترافیک مربوط به ۲۷ اردیبهشت بود که درخواست 
کردیم به بعد از تعطیلات عید فطر موکول شود چراکه افزایش 
مسافران مترو از ۴۰۰ هزار نفر به ۸۰۰ هزار نفر و بازگشت یک 
سوم کارکنان به محل کار خطرات شیوع بیماری را افزایش 

می داد.
وی در پایان تاکید کرد: ضمن اینکه باید نسبت به فعال کردن 
ناوگان حمل و نقل عمومی و تاکسی ها اقدام می شد که بنا 
شد این موضوع در جلسه شنبه آینده ستاد ملی کرونا تعیین 

تکلیف شود.
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 »آلوارو آربلوا« از فصل آینده به کادر مربیان رئال 
مادرید در تیم های پایه ملحق می شود.

»ویکتور والدز« رسما هدایت باشگاه UA هورتا در 
سطح چهارم فوتبال اسپانیا را بر عهده گرفت.

»گری مدل«: آرزوی ویدال بازی برای بوکاجونیورز 
است.

تصمیمی  فرانسه  لیگ  پایان  اعلام  هررا«:  »آندر 
عجولانه ولی با نیت خیر بود.

»ریاض محرز«: منچسترسیتی تمامی شاخصه های 
لازم برای قهرمانی در لیگ قهرمانان را دارد.

علت »فرار مالیاتی«؛ دیگو کوستا در انتظار جلسه به 
دادگاهی!

»کیکه ستین« )سرمربی بارسلونا(: قانون 5 تعویض 
در هر بازی به ما آسیب خواهد رساند!

»اسلاوکو وینچیچ« )داور مشهور اهل اسلوونی( به 
اتهام همکاری با باند قاچاق روسپی و مواد مخدر 

دستگیر شد!

»منچستریونایتد« تمایلی به معاوضه پل پوگبا 
با ستاره فرانسوی یوونتوس یعنی آدریان رابیو 

ندارد.

دیدار »بایرن مونیخ - چلسی« در لیگ قهرمانان اروپا، 
در پایان ماه جولای برگزار می شود.

و  با دیدگاهای  آن  یا تعطیلی  و  لیگ  برگزاری  داستان 
نظرات متفاوتی بیان شده و خواهد شد. اصلی که شاید 
فراموش شده و باید مد نظر همه مسئولان، مدیران، مربیان 
و بازیکنان، رسانه ها و ذینفعان و دلسوزان واقعی فوتبال 
ایران باشد سلامتی تک تک عوامل یک تیم و حتی باشگاه 
به  این شرایط خاص  در  مناسب  امکانات  عدم  هست. 
خصوص مشکلات مالی که بعضی تیم ها برای حتی تهیه 
آب معدنی پول ندارند )مثل »صنعت نفت آبادان«(! حال 

شما اضافه کنید:
- هزینه ایاب ذهاب برای هر تیم حداقل دو و یا سه اتوبوس 

اختصاصی لازم به خاطر رعایت فاصله بین اعضای تیم
- هتل برای حداقل چهل نفر و هر نفر یک اتاق اختصاصی 

برای یک یا دو شب
- هزینه بالای بلیط هواپیما یا اجاره هواپیما به صورت چاتر  
- هزینه تغذیه حداقل چهل نفر و دست کم سه یا چهار 
وعده )صبحانه، نهار و شام( با رعایت بهداشت فردی و 

اجتماعی در شرایط کرونایی!
- گرفتن تست کرونا هر پنج روز یک مرتبه برای همه 
اعضای تیم بازیکنان، مربیان، کادرپزشکی، تیم تدارکاتی 

تا عوامل اجرایی تیم!
- هزینه کیت های تشخص کرونا از سیصد تا هشتصدهزار 

تومان برای هر نفر!
- عدم استفاده از نظرات، مدیران مربیان و حتی کادر پزشکی 
تیم ها و صادر کردن دستور از سازمان لیگ  بدون در نظر 

گرفت شرایط تیم ها از نظر مالی و بهداشتی 
- استرس و نگرانی مربیان و بازیکنان و خانواده هایشان به 

جهت احتمال ابتلا کرونا!
- فضای نامناسب و کوچک رختکن ها و سرویس های 

بهداشتی ورزشگاه ها و... 
دوستان گرامی من سرانجام لیگ فوتبال ایران را  خوش 
نمی بینم! دوستان و اساتید محترم؛ به نظر شما وقت آن 
نرسیده  در یک فضای کاملا دموکراتیک و به دور از گرایش 
های فوتبالی و سرخابی  در یک جلسه مشترک با حضور 

نمایندگان تمام تیم های لیگ برتر، لیگ یک و لیگ دو 
تصمیم سازی کنند و فدارسیون و سازمان لیگ دستوری 

عمل نکنند!؟
یادآوری می کنم که امکانات باشگاهای کشور ما قابل 
مقایسه با کشورهای اروپایی مثل آلمان و حتی کره جنوبی  
نیست. پس لطفا جان فوتبالیست ها را به خطر نیندازید. 
آن هم به خاطر چند میلیون تومان که معلوم نیست چقدر 

هست!
آقای درودگر -مسئول اقتصادی سازمان لیگ- نمی دانست 
با همفکری  و  باشید  ها؛ شجاع  تیم  و  ما  به  برسد  تا 
کارشناسان و مدیران تیم ها سریعا اقدام کنید؛ تا دیر نشده 
با اتخاذ تصمیم جمعی و گروهی و با رای گیری کتبی و 
مخفی به رای اکثریت عمل کنید. فرصت برای لیگ آینده 

بسیار کم است...

حرف آخر

فوتبال در برزخ!
جهان فوتبال 

»بشار رسن« زمینی به تهران می آید!
باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که اگر خطوط هوایی کار خود را از سر 

نگیرند، بشار رسن زمینی از عراق به ایران می آید. گفتنی است که 
بشار رسن ستاره عراقی تیم فوتبال پرسپولیس هنوز نتوانسته 

خود را به ایران برساند و حالا با مشکل بسته بودن خطوط هوایی 
مواجه است.

بازی های دوستانه »استقلال« موقتا لغو شد
بازی  فعلا  بهداشتی  های  پروتکل  کامل  رعایت  خاطر  به  استقلال 

تدارکاتی برگزار نخواهد کرد. »مهرزاد خلیلیان« سرپرست فدراسیون 
پزشکی- ورزشی اعلام کرد که مجوز بازی دوستانه صادر نشده 

است و تیم ها فعلا می توانند با رعایت پروتکل های بهداشتی 
تمرین کنند.

3 تست کرونا در »نفت مسجد سلیمان« مثبت شد
سه عضو باشگاه نفت مسجد سلیمان که برای برگزاری اردو به تهران 

آمده اند، به ویروس کرونا مبتلا شده اند. بر اساس حرف های یکی 
از مسئولان تیم فوتبال نفت مسجد سلیمان و طبق گزارشی که 

پس از آزمایش کرونا منتشر شده، دو عضو کادر پزشکی تیم 
نفت مسجد سلیمان به کرونا مبتلا شده اند.

»مهدی نوروزی« معاون اقتصادی باشگاه استقلال شد
مدیرعامل استقلال معاون اقتصادی این باشگاه را انتخاب کرد. طی 

حکمی از سوی احمد سعادتمند، مهدی نوروزی به عنوان معاون 
اقتصادی و بازاریابی باشگاه استقلال منصوب شد. قرار است به 

زودی معاون اجرایی و ورزشی باشگاه هم از سوی سعادتمند 
انتخاب شوند تا کارهای اداری باشگاه به روال قبلی برگردد.

»اول مرداد«، زمان آغاز لیگ برتر کشتی
به گفته رئیس سازمان لیگ کشتی، لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی 

در مرداد و شهریورماه برگزار خواهد شد. در حالی که هنوز مجوز 
فعالیت برخی از رشته های انفرادی پربرخورد مثل کشتی از 

سوی ستاد مبارزه با کرونا صادر نشده، اما فدراسیون کشتی 
امیدوار است به زودی این مجوز را دریافت کند.

دروازه بان تیم ملی هندبال به »مس کرمان« پیوست
سابقه  که  دهدشت  تیم  قبل  فصل  بان  دروازه  سرپوشی  امیدرضا 

عضویت در تیم ملی جوانان و تیم ملی بزرگسالان ایران را نیز در 
کارنامه دارد، به عنوان بازیکن جدید تیم هندبال مس کرمان 

به این تیم پیوست. این تیم به عنوان نماینده ایران در رقابت 
های باشگاه های آسیا حضور خواهد داشت.

»لیگ برتر والیبال« 12 تیمی شد
با اعلام رئیس فدراسیون والیبال لیگ برتر این رشته در سال ٩٩ 

با حضور ١2 تیم برگزار می شود. رئیس فدراسیون والیبال 
گفت:»تیم های زیادی متقاضی هستند. با این حال ما 

سعی می کنیم تعداد تیم های لیگ برتر را روی ١2 تیم 
نگه داریم و با حضور این تعداد لیگ سال ٩٩ برگزارشود.«

»مسابقات سنگنوردی« روسیه تا سال 2021 به تعویق افتاد
فدراسیون جهانی ورزش های صعودی به دلیل شیوع ویروس کرونا 

مسابقات سنگنوردی جوانان جهان را تا سال 2٠2١ به تعویق 
این  میزبانی  آگوست  تا ٣١  روزهای 2٣  روسیه  انداخت. 

مسابقات را برعهده داشت اما شرایط فعلی بدین معناست که 
مسابقات بین المللی تا کمتر از ٣ ماه آینده برگزار نخواهد شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

نادر فریادشیران

 دروازه بان و مربی 
سابق تیم ملی
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روزنامه

7 ورزشی

بهتر نیست برای حفظ حیثیت جهانی والیبال گام بردارید؟

یک بام و دوهوا در ورزش ایران!
»محمد ترکاشوند« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

بودجه تیم والیبال پیکان تحلیل رفته است!
نمی خواهیم  در لیگ برتر زنگ تفریح باشیم

سرمربی تیم والیبال پیکان می گوید: بدهی های باشگاه 
پیکان همینطور از گذشته مانده و تلمبار شده اما سیاست 
مدیرعامل جدید باشگاه تسویه بدهی های گذشته بوده 

است.
محمد ترکاشوند در گفتگو با »دنیای هوادار« در خصوص 
آخرین وضعیت باشگاه پیکان در لیگ برتر والیبال، گفت: 
از روز شنبه و یکشنبه )۱۰ و ۱۱خرداد( باشگاه والیبال پیکان 
فعالیت خود را در فصل نقل و انتقالات آغاز می کند، باید 
یکسری از بازیکنان را جذب کنیم ، با توجه به تورم که به 
وجود آمده مقداری کار سخت و دشوار شده است، به هر 
حال پنج شش تیم بازیکنان خود را جذب کردند و تیمشان 
به طور کامل بسته شده، مجبوریم از بین بازیکنانی که 

وجود دارند چندتایی را انتخاب کنیم.
وی اضافه کرد: ۵ بازیکن اصلی خود را از دست دادیم، 
سهمیه جذب ۵ بازیکن را داریم که این هم کار ما را سخت 
می کند، باید سعی شود که گلچین کنیم تا بازیکنان مورد 
نظر خود را جذب کنیم تا به امید خدا با یک تیم خوب 
وارد لیگ برتر شویم، البته با توجه به دیر شکل گرفتن 
تیم والیبال پیکان در سال ۹۹، تغییر مدیریت باشگاه، از 
سال قبل بدهی های خیلی زیادی که در باشگاه از گذشته 
مانده و سیستم مدیریتی جدید قصد دارد بدهی گذشته 

را تسویه کند.
سرمربی تیم والیبال پیکان با بیان اینکه بدهی های باشگاه 

همین طور از گذشته مانده و تلمبار شده است، افرود: 
مدیرعامل  گرشاسبی  آقای  سیستم  حال  هر  به 

ایشان  هستم  آشنا  من  که  طوری  آن  پیکان 
دوست ندارد جایی که کار می کند هیچگونه 
والیبال  امسال  بودجه  باشد،  داشته  بدهی 
پیکان تحلیل رفته است، مشکلات داریم نه 
اینکه مشکلات نباشد در مجموع باید یک تیم 

را جمع و جور کنیم تا از نام و اعتبار دفاع 
را در لیگ  کنیم و حرف هایی 

برتر برای گفتن داشته باشیم 
زنگ  برتر  لیگ  در  اینکه  نه 

تفریح باشیم.
اعلام  با  ترکاشوند  محمد 
اینکه ممکن است با یک 

لیگ  وارد  جوان  تیم 
کرد:  بیان  برتر شویم، 
بازیکنان  نتوانیم  اگر 
را  خود  نظر  مورد 
کنیم، شاید  جذب 

به این نتیجه برسیم که یک تیم جوان راهی لیگ کنیم؛ 
متاسفانه از شانس ما در این دو سال گذشته باشگاه پیکان 
بودجه ۱۰ میلیاردی خود را در سال ۹۷ به ۳ میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون  رساند که با این بودجه هم نتایج قابل قبولی به 
دست آوردیم و در سال ۹۸ با تقریبا چهار میلیارد بودجه تیم 
خود را بستیم کار ما مقداری سخت و دشوار بود اما امیدوار 
بودیم نتایج خوبی را به دست بیاوریم، هدف گذاری کرده 
بودیم و می توانستیم در جمع ۴ تیم برتر راه پیدا کنیم. 
بودجه امسال باشگاه هم تقریبا همان بودجه سال قبل است 
که ممکن است مقداری کم و زیاد شود، امروز )۱۱خرداد( 
تکلیف تیم مشخص می شود و امروز و فردا هم با چندین 
بازیکن به توافق می رسیم تا رسما وارد نقل و انتقالات لیگ 

برتر والیبال شویم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: امسال با توجه به اینکه واقعا تیم 
پیکان دیر شکل گرفت کار سختی داریم، ولی از آنجایی که 
خودم روحیه جنگندگی بسیار بالایی دارم و این روحیه 
را همیشه سعی می کنم به تیم خود انتقال بدم، 
انشاالله با تمریناتی که پشت سر می گذاریم امیدوارم 
نتایج خوبی کسب کنیم تا شان و شخصیت باشگاه  
پیکان حفظ شود، اگر واقعا لیگ برتر والیبال از نیمه 
شهریور آغاز شود و اگر ستاد مقابله با کرونا اجازه دهد 
که تمرینات باشگاهی و گروهی شروع شود، 
تیم والیبال پیکان ۷ الی ۸ هفته 
قبل از آغاز فصل تمرینات خود 
را آغاز می کند تا به آمادگی 
مطلوب برسیم، فصل پیش 
متاسفانه ما ۱۶ روز قبل از 
تمرینات خود  لیگ  آغاز 
را آغاز کردیم اما امسال 
زودتر  کنیم  می  سعی 
را  تیم  تا  کنیم  شروع 
ایده آل  شرایط  یک  به 

برسانیم.

تردید نکنید نوشتاری که هم اکنون پیش روی شما قرار 
گرفته نه از سر کین که از روی اخلاص و عشق و علاقه 
وافر به ورزش دلخواهم »والیبال« است. والیبال ایران که 
زمانی حتی در آسیا هم جایگاهی نداشت و تیم ملی 
کشورمان سه بر صفر به تیم پاکستان می باخت در حال 
حاضر نه تنها قهرمان آسیاست که جهانی و المپیکی شده 

است.
اگر تاریخ والیبال ایران را ورق بزنیم پی به این حقیقت 
انکارناپذیر خواهیم برد که برای رسیدن والیبال مردان 
و زنان به جایگاه امروزی چه شخصیت های نامدار و 
مدیران تاثیرگذاری در پست »رئیس فدراسیون« زحمات و 
خدمات ارزشمندی را ارائه کرده اند که نامشان را باید با زر 
نوشت که با برنامه ریزی های مدون و استفاده از تمامی 
بزرگان و کارشناسان و مردان پیشکسوت و با تجربه، 
والیبال ایران را متحول کردند و در روند رو به رشد والیبال 

ایران نقش بسزایی ایفا نمودند.
اجازه بفرمائید اصل موضوع که این روزها نقل مجلس و 

محافل خانواده ورزش به ویژه والیبال بپردازیم:
ابتدا به قصد یادآوری خاطر نشان کنم که آقای داورزنی 
با استفاده از پست معاونت وزارت ورزش و جوانان و 
حمایت آقای سلطانی فر و دیگر دوستان در وزارتخانه 
با تشکیل مجمع های انتخاباتی از پیش مهندسی شده 
افرادی را در راس امور فدراسیون والیبال قرار می داد تا 
از پست معاونت ورزشی، شرایطی  برکناری  در صورت 
فراهم کند که به گونه ای از قانون »منع به کارگیری 
بازنشستگان« در فدراسون والیبال مبرا شود که اینگونه 
هم شد و این قانون -که معلوم نیست بر اساس کدام 

ماده و تبصره- شامل حال ایشان نشد! چون جناب ایشان 
مستثنی از سایر رؤسای فدراسیون هایی هستند که در 
پایان اردیبهشت ۹۹ بیست و نه کرسی فدراسیون ها را به 

دیگری واگذار کردند.
صراحتا باید بگوییم مثل معروف »یک بام و دو هوا« در 
ورزش ایران در برخی موارد به خصوص در مورد فدراسیون 
والیبال و به ویژه آقای داورزنی کاملا صدق می کند! البته 
همگان به خاطر دارند، در زمانی که داورزنی معاون ورزشی 
وزارت ورزش و جوانان بود با تکیه به همین قانون، بدون 
دریافت نامه استعفا و نیز بدون برگزاری مراسم تودیع و 
قدردانی از خدمات آقای احمد ضیایی رئیس فدراسیونی 
رای  بیشترین  با کسب  و  ایشان  خود  با خواست  که 
انتخاب شده بود برکنار شد و هیچ اتفاقی هم نیفتاد و 
خیلی زود به دست فراموشی سپرده شد که باید گفت تو 

خود حدیث مفصل بخوان از این مجمل!
ولی به عقیده عده پر شماری در ارتباط با عزل آقای ضیایی 
به نظر می رسد که بر اساس تسویه حساب شخصی 
به کارگیری  با قانون منع  نه منبطق  صورت گرفته و 
بازنشستگان در فدراسیون و هیات های ورزشی که خود 
بحث جداگانه ای را طلب می کند. حال اگر استدال وزارت 
ورزش و جوانان و شخص داورزنی را بپذیریم که پذیرفتنی 
نیست، این پرسش مطرح است که چرا این قانون در 
هیات های ورزشی استان ها اعمال نمی شود که برخی 
دارند؟!  والیبال  فدراسبون  با  آنان وضعیت مشابهی  از 
آقای داورزنی بپذیرید که با آوردن افراد غیروالیبالی به 
فدراسیون و ایجاد حواشی بستری را برای منتقدان خودی 

و غیرخودی فراهم کردی!
حال که به هر دلیلی در فدراسیون والیبال ماندنی شدید 
بهتر نیست به جای پاک کردن صورت مسئله به حل آن 
بیندیشید و با دعوت از پیشکسوتان فرهیخته و با دانشی 
که در رشته والیبال تخصص دارند و کار آزموده والیبال 
محسوب می شوند به عنوان »مشاور« و »اعضای هیات 
رئیسه«، عاقلانه و عالمانه برای حفظ جایگاه و حیثیت و 
اعتبار جهانی والیبالی که با مرارت بسیار و به همت مردانه 
جوانان غیور و متعصب به دست آمده است گام بردارید؟

گفت و گویادداشت

اصغر قلندری

  نویسنده

آقای داورزنی با استفاده از پست معاونت وزارت ورزش و جوانان و حمایت آقای 
سلطانی فر و دیگر دوستان در وزارتخانه با تشکیل مجمع های انتخاباتی از پیش 
مهندسی شده افرادی را در راس امور فدراسیون والیبال قرار می داد تا در صورت 
برکناری از پست معاونت ورزشی، شرایطی فراهم کند که به گونه ای از قانون »منع 
به کارگیری بازنشستگان« در فدراسون والیبال مبرا شود که اینگونه هم شد و این 

قانون -که معلوم نیست بر اساس کدام ماده و تبصره- شامل حال ایشان نشد!

اگر نتوانیم بازیکنان مورد نظر خود را جذب کنیم، شاید به این نتیجه برسیم که یک 
تیم جوان راهی لیگ کنیم؛ متاسفانه از شانس ما در این دو سال گذشته باشگاه پیکان 
بودجه ۱۰ میلیاردی خود را در سال ۹۷ به ۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون  رساند که با این 

بودجه هم نتایج قابل قبولی به دست آوردیم

میلاد حسین زاده

  خبرنگار
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